

FRENCH VERSION FOLLOW

Notice of Proposed Procurement (NPP)

Department of National Defence
Supply Arrangement - W8485-184741 Series - Aviation Replacement Parts

Solicitation: W8485-258223/A

This requirement is to acquire 1 item(s) for the CT114 Tutor for the Department of National Defence (DND), Directorate of Aerospace Procurement (DAP) 5.

This Request for proposal (RFP) is open only to Qualified Supply Arrangement (SA) Holders of Supply Arrangement W8485-184741 series. The following companies have been invited to submit a proposal:

1. Aero Precision Industries LLC
2. Aero Technical Components Inc.
3. JHT Defense Inc.
4. Patlon Aircraft & Industries Limited
5. Simex Defence Inc.
6. Tower Aerospace Inc.
7. Unisource Technology Inc.
8. Canada West Avionics
9. M1 Composites Technology
10. Mills/Sterling Aerospace Inc.

The RFP documents will be e-mailed directly by the Contracting officer to the Qualified SA Holders who are being invited to bid on this requirement. Bidders are advised that Government Electronics Tendering System (GETS) is not responsible for the distribution of the RFP documents.

Inquiries regarding this RFP requirement are to be submitted to the Contracting Authority listed below:

Ryan Duncan
Aerospace Equipment Program Management (DGAEPM)
Department of National Defence (DND) / Government of Canada
455, Boulevard de la carrière, Gatineau (QC) J8Y 6V7
Ryan.Duncan@forces.gc.ca

NOTE: On-going Opportunity for Qualification

A Notice will be posted at least once a year on the Government Electronic Tendering Service (GETS) to allow more Suppliers to become qualified for Supply Arrangement W8485-184741 Series.

Please submit your request to the Supply Arrangement Authority below:

*Jessica Lepinski, Supply Team Leader
Government of Canada | Public Services and Procurement Canada
Land and Aerospace Equipment Procurement and Support Sector
Civilian Aircraft Division - CAG*

Please note that our Division is teleworking during the COVID-19.

The best way to contact us is by email: jessica.lepinski@tpsgc-pwgsc.gc.ca

Supply Arrangement W8485-184741 - PSPC TABLE 14

Avis de projet de marché (APM)

Département de la défense Nationale

Arrangement en matière d'approvisionnement: W8485-184741 Série - Pièces de rechanges d'aéronefs

Sollicitation: W8485-258223/A

Ce besoin est pour l'achat de 1 article(s) pour le CT114 Tutor pour le Ministère de la Défense nationale (MDN), direction – Obtention aérospatiale (DOA) 5.

Cette demande de proposition (DDP) est ouverte seulement aux titulaires qui sont qualifiés pour l'Arrangement en Matière d'Approvisionnement (AMA) de la série W8485-184741. Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition:

1. Aero Precision Industries LLC
2. Aero Technical Components Inc.
3. JHT Defense Inc.
4. Patlon Aircraft & Industries Limited
5. Simex Defence Inc.
6. Tower Aerospace Inc.
7. Unisource Technology Inc.
8. Canada West Avionics
9. M1 Composites Technology
10. Mills/Sterling Aerospace Inc.

L'autorité contractante enverra la DDP par courrier électronique directement aux titulaires qui sont qualifiés pour l'AMA qui sont invités à soumissionner sur ce besoin. Les soumissionnaires sont avisés que le Service électronique d'appels d'offres du gouvernement (SEAOG) n'est pas responsable de la distribution des documents de la DDP.

Les demandes de renseignements concernant cette DDP doivent être soumises à l'autorité contractante énumérée ci-dessous:

Ryan Duncan

Gestion du programme d'équipement aérospatial (DGGPEA)

Ministère de la Défense nationale (MDN) / Gouvernement du Canada

455, Boulevard de la carrière, Gatineau (QC) J8Y 6V7

Ryan.Duncan@forces.gc.ca

NOTE: Occasion de qualification continue

Un avis sera affiché au moins une fois par an sur le service gouvernemental d'appel d'offres électronique (GETS) pour permettre à plus de fournisseurs de se qualifier pour l'arrangement d'approvisionnement W8485-184741. Veuillez soumettre votre demande à l'agent des achats mentionné ci-dessus.

Jessica Lepinski, Chef d'équipe d'approvisionnement

Gouvernement du Canada | Services publics et Approvisionnement Canada

Secteur de l'approvisionnement et du soutien en équipement aérospatial et terrestre

Division des avions civils – CAG

Veillez noter que notre division fait du télétravail pendant le COVID-19. La meilleure façon de nous contacter est par courriel : jessica.lepinski@tpsgc-pwgsc.gc.ca